

RTF-Basic Completion level

E-flite, Hobbyzone and Blade products



READY-TO-FLY-BASIC FLEXIBILITÄT

READY-TO-FLY BASIC FLEXIBILITY

Diese Ready-To-Fly (RTF) Basic-Versionen enthalten einen Spektrum™ DXS-Controller/-Sender, der mit branchenführender DSMX®-2,4-GHz-Technologie ausgestattet ist, und alles, was zum Fliegen benötigt wird, außer einem wiederaufladbaren Lithium-Polymer-Akku und einem Ladegerät. Praktische und kostensparende Spektrum™ Powerstage Bundles stehen mit kompatiblen Smart G2 LiPo-Akkus und Smart-Ladegeräten zur Verfügung. Alternativ können separate 3S- oder 4S-Akkus und ein bevorzugtes kompatibles Ladegerät gewählt werden!

Our Ready-To-Fly (RTF) Basic versions include a Spektrum™ DXS controller/transmitter equipped with industry-leading DSMX® 2.4GHz technology and everything you need to fly except for a rechargeable lithium-polymer (LiPo) battery and charger for the airplane. The convenient and money-saving Spektrum™ Powerstage bundles include compatible LiPo batteries and Smart charger that can be used in combination with our RTF-Basic products. Or you can choose separate LiPo batteries and compatible chargers you prefer!



Itemnumber	Description	Replaces	Powerstage		
BLH590001	330 S RTF Basic	BLH59000	SPMXPSA200		
HBZ320001	Carbon Cub S 2 1.3m RTF Basic	HBZ32000	SPMXPSA200		
EFL370001	Apprentice STS 1.5m Smart Trainer w/SAFE RTF Basic	EFL37000	SPMXPSA300		
EFL015001	Habu STS 70mm EDF Smart Trainer w/SAFE RTF Basic	EFL01500	SPMXPSA300		
HBZ380001*	AeroScout S 2 1.1m RTF Basic*	HBZ38000	SPMXPSA200		

AEROSCOUT S 2 1.1M (RTF BASIC)

*Die aktualisierten Versionen des AeroScout S 2 1.1m (RTF Basic = HBZ380001; BNF Basic = HBZ385001) enthalten jetzt einen Smart Lite ESC, der eine Vielzahl von Echtzeit-Telemetriedaten des Antriebssystems an kompatible Sender überträgt. Dies ermöglicht auch die Anzeige der ungefähr verbleibenden Flugakuleistung über mehrere LEDs und akustische Warnungen auf dem DXS-Sender, der in der RTF Basic-Version enthalten ist.

Zusätzlich sind optionale Schwimmer erhältlich (passen auf alle Versionen des AeroScout 1,1 m, die seit 2019 verkauft wurden).

*The updated versions of the AeroScout S 2 1.1m (RTF Basic = HBZ380001; BNF Basic = HBZ385001) now include a Smart Lite ESC that can provide a variety of real time power system related telemetry data to compatible transmitters. This includes approximate flight battery power remaining via multiple LEDs and audible alerts from the DXS transmitter included with the RTF Basic version:

And optional floats are now available (floats will fit all versions of the AeroScout 1.1m that have been sold since 2019).

Itemnumber	Description		
HBZ385001	AeroScout S 2 1.1m BNF Basic (replaces HBZ38500)		
HBZ3811	Float Set: AeroScout 1.1m		

SMART POWERSTAGE BUNDLES AIR

Itemnumber	Description		
SPMXPSA100	Smart G2 Air Powerstage Bundle 1		
SPMXPSA200	Smart G2 Air Powerstage Bundle 2		
SPMXPSA300	Smart G2 Air Powerstage Bundle 3		